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Szanowny Panie Prezydencie

Zwracam się z prośbą o wykoszenie i wycięcie krzewów wzdłóż drogi prowadzącej do Boiska Sokoła w Chwałęcicach.
Jednocześnie proszę aby MOSIR dokończył koszenie na terenie tegoż obiektu sportowego poza płytą boiska, wzdłuż ogrodzenia - obecnie
dużo prac porządkowych w ramach własnej inicjatywy wykonuje Prezes Klubu.

Z nadzieją na szybką reakcję i pozytywne rozpatrzenie prośby z góry serdecznie dziękuję.

Z wyrazami szacunku
Andrzej Sączek
Radny Miasta Rybnika
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